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PROTOKÓŁ Nr XXXVI/2023 

z XXXVI Sesji Rady Gminy Korycin odbytej dnia 25 lipca 2023 r. (wtorek) w sali 

konferencyjnej GOKSiT w Korycinie, w godz. 10.00 – 12.30 pod przewodnictwem pani 

Iwony Chwiećko – przewodniczącego Rady Gminy Korycin. 

 

Stan Rady Gminy – 15 radnych 

Obecnych – 12 radnych  

zgodnie z załączoną listą obecności stanowiącą załącznik do oryginału protokołu z Sesji Rady 

Gminy. 

 

Radni obecni podczas obrad sesyjnych: 

1) pan Radosław Andrysewicz 

2) pan Jerzy Burak 

3) pani Iwona Chwiećko 

4) pani Ewa Jakowiec 

5) pani Emilia Lengiewicz 

6) pan Antoni Mróz 

      7)    pan Antoni Pakuła 

      8)    pan Grzegorz Sieńko 

      9)    pan Stanisław Szubzda 

      10)  pan Kazimierz Urban 

      11)  pani Julita Wasilewska 

      12)  pan Leszek Jan Wróbel 

 

Radni nieobecni:  

1) pan Marek Brylewicz 

2) pan Janusz Małyszko 

3) pan Zdzisław Sitko 

 

Ponadto w posiedzeniu Sesji udział wzięli: 

1) pan Mirosław Lech – Wójt Gminy Korycin  

2) pan Andrzej Waszczeniuk – Skarbnik Gminy 

3) pani Wiktoria Pruszyńska – Sekretarz Gminy 

4) pani Ewa Michnowicz – protokolantka posiedzenia 

 

 Obrady XXXVI Sesji Rady Gminy Korycin prowadziła pani Iwona Chwiećko – 

przewodniczący Rady Gminy Korycin. 

 Na początku obrad sesyjnych pani przewodnicząca serdecznie powitała państwa 

radnych  oraz wszystkie osoby obecne na sali obrad. Następnie na podstawie listy obecności 

stwierdziła, że na stan 15 radnych w obradach sesyjnych uczestniczy w tej chwili 12 radnych, 

zatem obrady są prawomocne, gdzie Rada może obradować i podejmować stosowne uchwały. 

Przypomniała, że zgodnie z art. 14 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 

uchwały zapadają zwykłą większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego 

składu Rady w głosowaniu jawnym. Zatem dzisiejsze uchwały powinny być w ten sposób 

podjęte.  

Pani przewodnicząca poinformowała, że porządek obrad dzisiejszej Sesji został Państwu 

radnym doręczony, zarządzam więc głosowania nad przyjęciem proponowanego porządku 

obrad XXXVI  Sesji Rady Gminy Korycin. Na podstawie wykazu z głosowania imiennego pani 

przewodnicząca stwierdziła, iż w głosowaniu udział wzięło 12 radnych. Za przyjęciem 

proponowanego porządku obrad głosowało 12 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących 
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się nie było. Na podstawie wyniku głosowania pani przewodnicząca stwierdziła, że porządek 

obrad XXXVI Sesji Rady Gminy został przyjęty jednogłośnie (wykaz z imiennego głosowania 

stanowi załącznik do protokołu z obrad sesyjnych). 

Oto treść przyjętego porządku obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku dziennego XXXVI Sesji Rady Gminy Korycin. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXV Sesji Rady Gminy odbytej dnia 30 maja 2023 roku. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Korycin w okresie międzysesyjnym, 

zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Gminy. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 

lata 2023 - 2026 – uchwała Nr XXXVI/  /2023 Rady Gminy Korycin z dnia 25 lipca 

2023 r. w powyższej sprawie. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków 

Zespołu Interdyscyplinarnego Gminy Korycin – uchwała Nr XXXVI/  /2023 Rady 

Gminy Korycin z dnia 25 lipca 2023 r. w powyższej sprawie. 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Korycin - uchwała Nr XXXVI/  /2023 Rady 

Gminy Korycin z dnia 25 lipca 2023 r. w powyższej sprawie.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia poboru opłaty skarbowej na terenie Gminy 

Korycin w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasenta i określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso – uchwała Nr XXXVI/  /2023 Rady Gminy Korycin z dnia 

25 lipca 2023 r. w powyższej sprawie. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty targowej oraz określenia zasad 

ustalania, poboru, terminu płatności i wysokości jej stawek – uchwała Nr XXXVI/  

/2023 Rady Gminy Korycin z dnia 25 lipca 2023 r. w powyższej sprawie. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu, 

obowiązującej przy zwrocie kosztów dowozu niepełnosprawnych dzieci do 

placówek oświatowych – uchwała Nr XXXVI/  /2023 Rady Gminy Korycin z dnia 

25 lipca 2023 r. w powyższej sprawie. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany Studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Korycin – uchwała Nr 

XXXVI/  /2023 Rady Gminy Korycin z dnia 25 lipca 2023 r. w powyższej sprawie. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju 

Gminy Korycin na lata 2024 – 2034 oraz określenia szczegółowego trybu i 

harmonogramu opracowania projektu Strategii, w tym trybu konsultacji – uchwała 

Nr XXXVI/  /2023 Rady Gminy Korycin z dnia 25 lipca 2023 r. w powyższej 

sprawie. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Sokólskiemu na dofinansowanie kosztów związanych z funkcjonowaniem 

przewozów o charakterze użyteczności publicznej na terenie Powiatu Sokólskiego, 

na linii komunikacyjnej Sokółka – Korycin, przez Bogusze, Janów  – uchwała Nr 

XXXVI/  /2023 Rady Gminy Korycin z dnia 25 lipca 2023 r. w powyższej sprawie. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Korycin na 2023 rok – 

uchwała Nr XXXVI/  /2023 Rady Gminy Korycin z dnia 25 lipca 2023 r. w 

powyższej sprawie. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Korycin na 

lata 2023 – 2033 – uchwała Nr XXXVI/  /2023 Rady Gminy Korycin z dnia 25 lipca 

2023 r. w powyższej sprawie. 
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16. Odpowiedzi na wnioski zgłoszone przez państwa radnych na poprzedniej Sesji Rady 

Gminy Korycin. 

17. Interpelacje i zapytania radnych. 

18. Wolne wnioski i informacje. 

19. Zamknięcie obrad.  

 

Pani przewodnicząca stwierdziła, że zgodnie z proponowanym porządkiem obrad Rada 

Gminy Korycin winna przyjąć protokół z XXXV Sesji Rady Gminy odbytej dnia 30 maja  2023 

roku. Przypomniała, że był on wyłożony do wglądu państwa radnych w Urzędzie Gminy 

Korycin oraz zamieszczony w BIP Urzędu Gminy, każdy z radnych miał prawo wcześniej 

zapoznać się z jego treścią, wnieść uwagi, poprawki, które w drodze głosowania jawnego 

mogłyby być przyjęte bądź odrzucone przez Radę Gminy po uprzednim wysłuchaniu 

protokolanta. 

Pani przewodnicząca obrad zarządziła przystąpienie do głosowania nad przyjęciem 

protokołu z XXXV Sesji. Na podstawie wykazu z głosowania imiennego stwierdziła, iż w 

głosowaniu udział wzięło 12 radnych. Za przyjęciem protokołu głosowało 12 radnych, głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Na podstawie wyniku głosowania pani 

przewodnicząca obrad stwierdziła, iż protokół z obrad XXXV Sesji Rady Gminy Korycin 

odbytej dnia 30 maja 2023 roku został przyjęty jednogłośnie (wykaz z imiennego głosowania 

stanowi załącznik do protokołu z obrad sesyjnych). 

 

 

Ad.4/   W powyższym punkcie uchwalonego porządku obrad głos zabrał pan Mirosław 

Lech – Wójt Gminy Korycin i przedstawił sprawozdanie Radzie Gminy ze swojej działalności 

w okresie międzysesyjnym, a zwłaszcza z wykonania uchwał Rady. 

W okresie od XXXV Sesji Rady Gminy Korycin odbytej w dniu 30 maja 2023 roku do dnia 

dzisiejszej Sesji Rady tj. 25 lipca 2023 roku realizowałem wspólnie z pracownikami Urzędu 

Gminy i gminnych jednostek organizacyjnych oraz osobiście  następujące zadania: 

1. Zgodnie z przepisami ustawy o samorządzie gminnym przekazałem w dniu 6 czerwca 

2023 r., w ramach nadzoru Wojewodzie Podlaskiemu i Regionalnej Izbie Obrachunkowej w 

Białymstoku oraz na merytoryczne stanowiska pracy do realizacji uchwały Rady Gminy 

Korycin podjęte podczas obrad XXXV Sesji Rady tj. 

1) w sprawie udzielenia wotum zaufania Wójtowi Gminy, 

2) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Gminy Korycin za 2022 rok, 

3) w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Korycin za 2022 rok,  

4) w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Gminy Korycin na lata 2024 – 

2034 oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu Strategii, w 

tym trybu konsultacji, 

5) w sprawie zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty 

budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków znajdujących się w gminnej 

ewidencji zabytków, położonych na terenie Gminy Korycin, 

6) w sprawie ustalenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, 

którzy nie są zobowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na 

rzecz Gminy Korycin, za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania 

zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni 

ścieków i transportu nieczystości ciekłych, 

7) w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o 

uzyskanie zezwolenia w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w 
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instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych na terenie 

Gminy Korycin, 

8) w sprawie rozpatrzenia petycji,  

9) w sprawie zmian w budżecie Gminy Korycin na 2023 rok, 

10) w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Korycin na lata 2023 – 2033. 

 2. W dniach 1-2 czerwca 2023 r. wziąłem udział w obradach Komisji Zasobów 

Naturalnych (NAT) Europejskiego Komitetu Regionów w Toruniu. Dyskusja dotyczyła 

aktualnych problemów związanych z rozwojem obszarów wiejskich oraz budowania 

odporności na szczeblu regionalnym i lokalnym na kryzys żywnościowy i klimatyczny. Okazją 

do spotkania były obchody 550-lecia urodzin Mikołaja Kopernika.                           

3. W dniu 5 czerwca br. uczestniczyłem w Walnym Zebraniu Stowarzyszenia 

Augustowsko – Biebrzański Park Turystyczny. 

4. W dniu 6 czerwca 2023 r. prowadziłem wideokonferencję znad korycińskiego 

zalewu, jako Współprzewodniczący Zespołu ds. Obszarów Wiejskich, Wsi i Rolnictwa Komisji 

Wspólnej Rządu i Samorządu Terytorialnego, gdzie omówiliśmy i przyjęliśmy projekty 

nowych, ministerialnych rozporządzeń.  

Tego dnia, wspólnie z Dyrektor GOKSiT w Korycinie, nagrałem również spot promujący 

zbliżające się XXVIII Ogólnopolskie Dni Truskawki w Korycinie.  

5. W dniu 7 czerwca 2023 r. uczestniczyłem w Brukseli w posiedzeniu Komisji Polityki 

Gospodarczej (ECON) Komitetu Regionów, podczas której omawialiśmy z przedstawicielami 

Komisji Europejskiej i Parlamentu temat zadłużenia państw członkowskich i potrzebę jego 

monitoringu oraz problem bezpieczeństwa zapewnienia surowców strategicznych i rozwoju 

przemysłu neutralnego emisyjnie. 

Tego dnia ogłosiłem również nabór na wolne stanowisko pracy ds. księgowości w Referacie 

Finansowym Urzędu Gminy Korycin i mamy już zatrudnioną nową osobę w tym referacie.  

6. W dniach 8-10 czerwca br. wziąłem udział w spotkaniach w ramach Komitetu 

Regionów w rumuńskiej Ciugud i Alba Julii. Rozmawialiśmy o podobieństwa i wspólnych 

problemach, jakie mają obszary wiejskie, szczególnie w Europie środkowo – wschodniej.   

7. W dniu 10 czerwca br. w Parku Kulturowym w Mileszczyźnie zorganizowaliśmy 

jeden z przystanków dla rowerzystów biorących udział w Ultramaratonie Duch Puszczy ze 

startem i metą w Białowieży. Jest to nowa inicjatywa promująca województwo podlaskie, w 

której pasjonaci jazdy rowerem pokonują ponad 500 km przez zakątki Podlasia, a Park 

Kulturowy Korycin – Milewszczyzna zapewnił uczestnikom wytchnienie i poczęstunek 

lokalnymi pysznościami. Ostatni kolarze zawitali do Parku przed godziną trzecią nad ranem i 

wszyscy zgodnie twierdzili, że to najlepszy punkt wytchnieniowy na trasie. Jeszcze raz dziękuję 

wszystkim za zaangażowanie, przygotowanie poczęstunku i nocny dyżur w Parku.    

8. W dniu 14 czerwca 2023 r. spotkałem się z Piotrem Rećko – Starostą Sokólskim.  

 9. W dniu 15 czerwca br. podpisałem umowę na „Budowę oczyszczalni ścieków z 

rozbudową sieci wodociągowej i kanalizacyjnej w Gminie Korycin”.  Inwestycja w systemie 

zaprojektuj – wybuduj za kwotę 5 280 000 zł netto, gdyż zakładamy możliwość odliczenia 

podatku VAT. Na realizację przedsięwzięcia pozyskaliśmy środki z UE w ramach PROW w 

wysokości prawie 5 mln zł i była to maksymalna, dostępna kwota. Wykonawcą jest 

Przedsiębiorstwo Produkcyjno – Usługowe Dalba Sp. z o.o. w Białymstoku. 

Tego dnia udzieliłem również wywiadu TV Sokółka w ramach zapowiedzi zbliżających się Dni 

Truskawki w Korycinie oraz spotkałem się z przedsiębiorcą zainteresowanym inwestycją 

hotelarsko-gastronomiczną w Parku Kulturowym w Milewszczyźnie.   

 10. W dniu 16 czerwca 2023 r. spotkałem się z sołtysami Gminy Korycin oraz 

uczestniczyłem w spotkaniu organizacyjnym dotyczącym przygotowań do Ogólnopolskich Dni 

Truskawki.   
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 11. W dniu 19 czerwca br. uczestniczyłem w spotkaniu z mieszkańcami wsi: Bombla, 

Łosiniec, Łomy, Przesławka, Brody, Wojtachy i Stok, które dotyczyło m.in. konsultacji w 

sprawie Strategii Rozwoju Gminy Korycin i omówienia gminnych inwestycji.  

 12. W dniu 20 czerwca 2023 r. uczestniczyłem w Brukseli w posiedzeniu Komisji 

CIVEX Komitetu Regionów. 

 13. W dniu 21 czerwca br. wziąłem udział w Warszawie, w Ministerstwie Rolnictwa i 

Rozwoju Wsi, w pierwszym posiedzeniu Komitetu Sterującego ds. Krajowej Sieci Obszarów 

Wiejskich, na którego członka otrzymałem powołanie z końcem maja br.  

Tego dnia na zaproszenie Polskiej Organizacji Turystycznej promowaliśmy również 

korycińskie smaki i atrakcje wśród gości uczestniczących w 30-leciu Radisson Blu Sobieski 

Hotel w Warszawie. W spotkaniu wzięli udział przedstawiciele najwyższych szczebli tej 

prestiżowej sieci hotelarskiej z całego świata. Nie zabrakło też mediów ani przedstawicieli 

polskiej branży turystycznej.  

 14. W dniu 22 czerwca 2023 r. wziąłem udział w Szkole Podstawowej w Korycinie w 

uroczystościach zakończenia roku szkolnego, a także uczestniczyłem w Białymstoku w 

posiedzeniu Komitetu Monitorującego Program Fundusze Europejskie dla Podlaskiego 2021 – 

2027.  

15. W dniach 24-25 czerwca 2023 r. uczestniczyłem w XXVIII Ogólnopolskich Dniach 

Truskawki w Korycinie. Były to dwa weekendowe dni pełne sportowych zmagań i uczy 

kulturalnej, którą zapewniły premiery teatralne i koncerty, a także festynowej zabawy 

pachnącej truskawkami.  

 16. W dniu 26 czerwca br. uczestniczyłem w Suchowoli, na zaproszenie Lokalnej Grupy 

Działania Fundusz Biebrzański, w konferencji podsumowującej  wdrażanie Lokalnej Strategii 

Rozwoju na lata 2014 – 2020.  

Tego dnia wziąłem także udział w Janowie w  Zgromadzeniu Związku Gmin „Kumiałka – 

Biebrza”.  

 17. W dniu 27 czerwca 2023 r. uczestniczyłem w Zabielu w Zwyczajnym  

Zgromadzeniu Wspólników Spółki BiomTrans oraz w Zwyczajnym Zgromadzeniu 

Wspólników Spółki Biom.  

 18. W dniach 29-30 czerwca 2023 r. wziąłem udział w Białobrzegach w posiedzeniu 

Zarządu Związku Gmin Wiejskich Rzeczypospolitej Polskiej.  

 19. W dniu 1 lipca 2023 r. uczestniczyłem, wraz z częścią państwa radnych, w wyjeździe 

do zaprzyjaźnionej Gminy Terespol na Festiwal Kultura bez Granic. 

 20. Od dnia 3 lipca br. można składać w sekretariacie Urzędu Gminy wnioski  o wydanie 

zaświadczenia potwierdzającego pełnienie funkcji sołtysa przez co najmniej dwie kadencje, by 

móc ubiegać się w Kasie Rolniczego Ubezpieczenia Społecznego o świadczenie w wysokości 

300 zł miesięcznie z tytułu pełnienia tej funkcji. Zachęcam wszystkich sołtysów, którzy 

osiągnęli wiek emerytalny o ubieganie się o powyższy dodatek do emerytury.    

 21. W dniu 4 lipca br. spotkałem się w Urzędzie Marszałkowskim w Białymstoku z 

panią Marszałek Wiesławą Burnos. 

Tego dnia złożyliśmy także wniosek do Wojewody Podlaskiego na dotację celową związaną z 

przebudową drogi Przesławka – Brzozówka Strzelecka – granica gminy. Jest to ok. 860 

metrowy odcinek drogi łączącej Gminę Korycin z Gminą Czarna Białostocka. Wnioskujemy o 

kwotę 1,4 mln zł, zaś wartość inwestycji wynosi ok. 1,7 mln zł z nawierzchnią asfaltową. 

Zostało ogłoszone postępowanie zakupowe z terminem składania ofert do 26 lipca br. 

Warunkiem otrzymania dotacji jest realizacja zadania do końca 2023 roku. 

 22. W dniu 5 lipca 2023 r. uczestniczyłem w podsumowaniu kontroli przeprowadzonej 

w UG przez Regionalną Izbę Obrachunkową w Białymstoku. 

Tego dnia spotkałem się także z gminnymi przedstawicielami Związku Emerytów i Rencistów 

w Korycinie.  
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 23. W dniu 14 lipca 2023 r. wziąłem udział w przeglądzie gwarancyjnym budynku 

Przedszkola w Korycinie oraz w spotkaniu z Dyrektorem Białostockiego Oddziału Generalnej 

Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad i mieszkańcami naszej gminy w sprawie decyzji 

związanych z wydaniem nieruchomości pod budowę obwodnicy Suchowoli i wysokością 

odszkodowań na przejęte działki.   

Tego dnia ogłosiłem także II przetarg ustny nieograniczony na sprzedaż kosiarki bijakowej i 

przyczepy ciężarowej. Rozstrzygnięcie przetargu nastąpi 16 sierpnia br. 

 24. W dniu 18 lipca br. uczestniczyłem on-line w posiedzeniu Zespołu KWRiST ds. 

Obszarów Wiejskich Wsi i Rolnictwa, którego jestem Współprzewodniczącym. 

 25. W dniu 20 lipca br. spotkałem się w Urzędzie Marszałkowskim w Białymstoku z 

Dyrektorem Departamentu Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami w sprawie rekultywacji 

drogi.    
 26. W dniu 24 lipca 2023 r. wziąłem udział w posiedzeniu Komisji Gospodarki i 

Budżetu Rady Gminy Korycin. 

 27. Trwają prace nad: przebudową drogi w Mielnikach, przebudową drogi w 

Krukowszczyźnie od DW 671 do DK8, budową grodziska i domu dziedzictwa w Parku 

Kulturowym w Milewszczyźnie oraz budową sieci wodociągowo - kanalizacyjnej nad zalewem 

w Korycinie.  

 28. Trwa postępowanie związane z wyłonieniem wykonawcy na modernizację 550 

metrów drogi gminnej w Przesławce w kierunku Podzamczyska. Otrzymaliśmy dotację od 

Marszałka Województwa Podlaskiego w kwocie 126 000 zł. Szacowany koszt wykonania 

nawierzchni żwirowej to 182 000 zł. Prace powinny zostać wykonane do października 2023 

roku.   

 29. Ogłoszono wyniki naboru do Rządowego Programu Odbudowy Zabytków w ramach 

Programu Inwestycji Strategicznych Polski Ład. Gmina Korycin otrzyma promesę w 

wysokości 1 176 000 zł, co stanowi 98% kosztów kwalifikowanych z przeznaczeniem na 

remont zabytkowej dzwonnicy i Kościoła pw. Znalezienia i Podwyższenia Krzyża Świętego w 

Korycinie. W ramach zadania planowany jest remont zabytkowej dzwonnicy w zakresie 

renowacji elewacji, dachu, drzwi, schodów, remont muru okrzemkowego z naprawą 

impregnacji muru. W zakresie remontu kościoła planowana jest wymiana orynnowania, 

naprawa rur spustowych i koszy. Zakończenie inwestycji przewidziane jest w połowie 2025 

roku. 

  30. Wydałem następujące zarządzenia:  

1) jako organ wykonawczy w sprawach: 

a) Zarządzenie Nr 142/2023 z dnia 31 maja 2023 r. w sprawie uchylenia części Zarządzenia Nr 

141/2023 Wójta Gminy Korycin z dnia 27 kwietnia 2023 r. w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Korycin na 2023 rok, 

b) Zarządzenie Nr 143/2023 z dnia 31 maja 2023 r. w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Korycin na 2023 rok, 

c) Zarządzenie Nr 144/2023 z dnia 30 czerwca 2023 r. w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Korycin na 2023 rok, 

d) Zarządzenie Nr 145/2023 z dnia 30 czerwca 2023 r. w sprawie opracowania planu 

finansowego dla wydzielonego rachunku środków Funduszu Pomocy, 

2) jako kierownik urzędu w sprawach: 

a) Zarządzenie Nr 56/2023 z dnia 30 maja 2023 r. w sprawie ogłoszenia naboru na wolne 

stanowisko urzędnicze w Urzędzie Gminy Korycin, 

b) Zarządzenie Nr 57/2023 z dnia 31 maja 2023 r. w sprawie instrukcji obiegu i 

przechowywania dokumentów dla projektu współfinansowanego przez Unię Europejską w 

ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014 – 2020 o nazwie: „Budowa 

oczyszczalni ścieków z rozbudową sieci wodociągowej i kanalizacyjnej w Gminie Korycin”, 
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c) Zarządzenie Nr 58/2023 z dnia 31 maja 2023 r. w sprawie wyodrębnienia ewidencji 

księgowej oraz ustalenia planu kont dla projektów finansowanych w ramach Rządowego 

Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych, 

d) Zarządzenie Nr 60/2023 z dnia 31 maja 2023 r. w sprawie wyodrębnienia ewidencji 

księgowej oraz ustalenia planu kont dla projektu finansowanego przez budżet Samorządu 

Województwa Podlaskiego, 

e) Zarządzenie Nr 61/2023 z dnia 31 maja 2023 r. w sprawie powołania Komisji 

Egzaminacyjnej do przeprowadzenia egzaminu kończącego służbę przygotowawczą, 

f) Zarządzenie Nr 62/2023 z dnia 3 lipca 2023 r. w sprawie ustalenia Regulaminu 

Wynagradzania Pracowników Samorządowych zatrudnionych w Urzędzie Gminy Korycin. 

 31. Opracowano projekty uchwał i inne materiały będące przedmiotem obrad dzisiejszej 

Sesji.   

Pani przewodnicząca poinformowała, że Rada Gminy wysłuchała sprawozdania z 

działalności Wójta w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Gminy i 

nie wniosła do w/w sprawozdania uwag i zastrzeżeń. 

 

Pani przewodnicząca obrad poprosiła Jerzego Burak – przewodniczącego Komisji 

Gospodarki i Budżetu o odczytanie wypracowanej opinii w sprawie projektów uchwał na 

dzisiejszą Sesję z posiedzenia Komisji, które odbyło się 24 lipca 2023 roku.  

 Pan przewodniczący przedstawił pozytywną opinię w sprawie uchwał. 

 

 

Ad.5/  W powyższym punkcie uchwalonego porządku obrad pani przewodnicząca 

poinformowała, że Rada Gminy podejmie uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

na lata 2023 – 2026. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem państwo radni otrzymali.  

Przedłożony projekt uchwały stanowi kontynuację zadań poprzedniego programu. Z 

uwagi na zmianę ustawy o przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie, która weszła w życie w dniu 

22 czerwca 2023 roku, należało dostosować do niej Gminny Program Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2023 – 

2026. Zmiana dotyczy finansowania Zespołu Interdyscyplinarnego Gminy Korycin. 

Radna Emilia Lengiewicz – mam tylko jedno pytanie, ten Zespół Interdyscyplinarny, 

on będzie działał na zasadzie wolontariatu czy będzie jakaś odpłatność?  

Odpowiedziała Sekretarz Gminy – to nie jest odpłatność, 10% dla członków i 20% dla 

przewodniczącego. W paragrafie 21 znajdzie pani zasady finansowania prac Zespołu – ostatnia 

strona nr 6.  

Radna Lengiewicz – ale tu jest mowa o Komisji, a mi chodzi o tą zmianę, która nastąpiła 

i to musiało być odgórnie ze względu na nową ustawę i tu jest mowa o: finansowanie 

funkcjonowania, w szczególności szkolenia, zakup materiałów i wyposażenia. 

Sekretarz Gminy – nie mam takiej informacji, po prostu nie wiem, trzeba spytać panią 

Basię, może pani wejść na górę i zapytać, na pewno pani udzieli tej informacji. 

Dalszej dyskusji w tym temacie ze strony państwa radnych nie było, zatem pani 

przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie jawne. W głosowaniu 

imiennym udział wzięło 12 radnych, za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Na podstawie wyniku głosowania pani 

przewodnicząca stwierdziła, że Rada Gminy Korycin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie 

uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2023 – 2026.  
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UCHWAŁA NR XXXVI/282/2023 RADY GMINY KORYCIN 

z dnia 25 lipca 2023 r. 

w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2023 - 2026  

 

wraz z wykazem z głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu z obrad sesyjnych.  

 

 

 

Ad.6/  W powyższym punkcie uchwalonego porządku obrad pani przewodnicząca 

poinformowała, że Rada Gminy podejmie uchwałę w sprawie trybu i sposobu powoływania i 

odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego Gminy Korycin. 

Przed Sesją otrzymali państwo nowy projekt uchwały, więc poproszę panią Sekretarz o 

wyjaśnienie.  

 Sekretarz Gminy – pod koniec zeszłego tygodnia ukazały się rozstrzygnięcia 

Wojewody, co do zapisów w takich uchwałach i mieliśmy zapis taki, który miały wszystkie 

poprzednie gminy, a mianowicie, że Wójt powołuje Zespół na podstawie porozumień z 

instytucjami, które delegują członków, a Wojewoda stoi na stanowisku, że nie należy zawierać 

porozumień z instytucjami, a jedynie mają one wskazać imiennie, kogo delegują. Doszłyśmy 

do wniosku z panią Kierownik, że poprawimy tą uchwałę tak, aby spełniała one wszystkie 

wymagania, które były zarzucone przez Wojewodę innym gminom.  

Dyskusji w tym temacie ze strony państwa radnych nie było, zatem pani 

przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie jawne. W głosowaniu 

imiennym udział wzięło 12 radnych, za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Na podstawie wyniku głosowania pani 

przewodnicząca stwierdziła, że Rada Gminy Korycin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie 

trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego Gminy 

Korycin. 

 

UCHWAŁA NR XXXVI/283/2023 RADY GMINY KORYCIN 

z dnia 25 lipca 2023 r. 

w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego Gminy Korycin   

 

wraz z wykazem z głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu z obrad sesyjnych.  

 

 

Ad.7/  W powyższym punkcie uchwalonego porządku obrad pani przewodnicząca 

poinformowała, że Rada Gminy podejmie uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie 

Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Korycin. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem państwo radni otrzymali. 

 Zgodnie z art. 4 ust. 1 ustawy z dnia 13 września 1996 r. o utrzymaniu czystości i 

porządku w gminach (t.j. Dz.U. z 2022 r. poz. 2519 ze zm.) projekt uchwały został przekazany 

do zaopiniowania do Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Sokółce i został 

zaopiniowany pozytywnie.  

Zmiany w dotychczas obowiązującym Regulaminie spowodowane są zmianami w przepisach 

prawa, ale także koniecznością doprecyzowania i poszerzenia zapisów już obowiązujących, 

których realizacja jest niezbędna. Regulamin nakłada szereg obowiązków zarówno na 

mieszkańców, jak i podmioty gospodarcze i samorząd. Ich wykonywanie i przestrzeganie jest 

obligatoryjne. 
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Dyskusji w tym temacie ze strony państwa radnych nie było, zatem pani 

przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie jawne. W głosowaniu 

imiennym udział wzięło 12 radnych, za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Na podstawie wyniku głosowania pani 

przewodnicząca stwierdziła, że Rada Gminy Korycin jednogłośnie podjęła zmieniającą 

uchwałę w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Korycin. 

 

UCHWAŁA NR XXXVI/284/2023 RADY GMINY KORYCIN 

z dnia 25 lipca 2023 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Korycin    

 

wraz z wykazem z głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu z obrad sesyjnych.  

 

 

 

Ad.8/  W powyższym punkcie uchwalonego porządku obrad pani przewodnicząca 

poinformowała, że Rada Gminy podejmie uchwałę w sprawie zarządzenia poboru opłaty 

skarbowej na terenie Gminy Korycin w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasenta i określenia 

wysokości za inkaso. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem państwo radni otrzymali. 

 Przepisy ustawy z dnia 16 listopada 2006 r. o opłacie skarbowej normują, że zapłata 

opłaty skarbowej następuje gotówkowo w kasie organu podatkowego lub bezgotówkowo na 

rachunek bankowy tego organu. Eliminuje się w ten sposób formę opłaty skarbowej w postaci 

znaków skarbowych. 

W celu zapewnienia sprawnej obsługi spraw petentów Urzędu Gminy Korycin, proponuje się 

ustalić inkasentów opłaty skarbowej, ułatwiając w ten sposób procedurę załatwiania spraw 

mieszkańców. W związku z częstymi zmianami kadrowymi na stanowisku inkasentów w 

Urzędzie określa się stanowiska, na jakich są zatrudnieni. 

 Radna Emilia Lengiewicz – przedtem chodziło o to, że były podawane imiona i 

nazwiska, a teraz będzie to dotyczyło konkretnego stanowiska – tak? 

 Sekretarz Gminy – tak właśnie.  

 Dyskusji w tym temacie ze strony państwa radnych nie było, zatem pani 

przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie jawne. W głosowaniu 

imiennym udział wzięło 12 radnych, za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Na podstawie wyniku głosowania pani 

przewodnicząca stwierdziła, że Rada Gminy Korycin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie 

zarządzenia poboru opłaty skarbowej na terenie Gminy Korycin w drodze inkasa oraz 

wyznaczenia inkasenta i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

 

UCHWAŁA NR XXXVI/285/2023 RADY GMINY KORYCIN 

z dnia 25 lipca 2023 r. 

w sprawie zarządzenia poboru opłaty skarbowej na terenie Gminy Korycin w drodze 

inkasa oraz wyznaczenia inkasenta i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso    

 

wraz z wykazem z głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu z obrad sesyjnych.  
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Ad.9/  W powyższym punkcie uchwalonego porządku obrad pani przewodnicząca 

poinformowała, że Rada Gminy podejmie uchwałę w sprawie wprowadzenia opłaty targowej 

oraz określenia zasad ustalania, poboru, terminu płatności i wysokości jej stawek. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem państwo radni otrzymali. 

 Zgodnie z art. 15 ustawy z dnia 12 stycznia 1991 r. o opłatach i podatkach lokalnych 

(t.j. Dz.U. z 2023 r. poz. 70) opłatę targową pobiera się od osób fizycznych, osób prawnych 

oraz jednostek organizacyjnych nie mających osobowości prawnej, dokonujących sprzedaży na 

targowiskach. 

W myśl w/w ustawy targowiskami są wszelkie miejsca, w których prowadzony jest handel. 

Podjęcie niniejszej uchwały o opłacie targowej wynika z konieczności ujednolicenia 

dotychczas obowiązujących przepisów oraz dostosowania ich do bieżącego stanu prawnego. W 

związku z częstymi zmianami kadrowymi na stanowisku inkasentów w Urzędzie określa się 

stanowiska, na jakich są zatrudnieni.  

Dyskusji w tym temacie ze strony państwa radnych nie było, zatem pani 

przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie jawne. W głosowaniu 

imiennym udział wzięło 12 radnych, za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Na podstawie wyniku głosowania pani 

przewodnicząca stwierdziła, że Rada Gminy Korycin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie 

wprowadzenia opłaty targowej oraz określenia zasad ustalania, poboru, terminu płatności i 

wysokości jej stawek. 

 

UCHWAŁA NR XXXVI/286/2023 RADY GMINY KORYCIN 

z dnia 25 lipca 2023 r. 

w sprawie wprowadzenia opłaty targowej oraz określenia zasad ustalania, poboru, 

terminu płatności i wysokości jej stawek    

 

wraz z wykazem z głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu z obrad sesyjnych.  

 

 

 

Ad.10/  W powyższym punkcie uchwalonego porządku obrad pani przewodnicząca 

poinformowała, że Rada Gminy podejmie uchwałę w sprawie określenia stawki za 1 kilometr 

przebiegu pojazdu obowiązującej przy zwrocie kosztów dowozu niepełnosprawnych dzieci do 

placówek oświatowych. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem państwo radni otrzymali. 

 Po zmianach z dnia 15 września 2022 roku do ustawy Prawo oświatowe z dnia 14 

grudnia 2016 r. (t.j. Dz.U. z 2023 r. poz. 900) art. 39a ust. 2 otrzymał brzmienie: 

„Stawkę za 1 kilometr przebiegu określa rada gminy w drodze uchwały, przy czym stawka nie 

może być niższa niż określona w przepisach wydanych na podstawie art. 34a ust. 2 ustawy z 

dnia 6 września 2001 r. o transporcie drogowym (t.j. Dz.U. z 2022 r. poz. 2201).”. 

Zatem Rada Gminy zobowiązana jest do podjęcia uchwały w w/w sprawie. Zaproponowane 

zmiany pozwolą na dostosowanie uchwały do obowiązującego prawa oraz urealnienie kwoty 

zwracanej przez jednostkę samorządu terytorialnego rodzicom, w związku z ponoszonymi 

przez nich kosztami dowożenia dziecka niepełnosprawnego do właściwej placówki 

oświatowej.  

 Radny Stanisław Szubzda – ilu jest na terenie gminy przewoźników, którzy przewożą 

dzieci?  

 Sekretarz Gminy – to rodzice wożą na własny koszt swoje dzieci i u nas są dwie rodziny, 

które korzystają z tego typu zwrotów. Oni sami dowożą swoje dzieci i odbierają i na podstawie 
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przejechanych kilometrów co miesiąc składają do gminy wniosek, my im wyliczamy i 

zwracamy koszty.  

 Radny Szubzda – a ktoś wozi motorowerem? 

Sekretarz odpowiedziała, że to jest obligo do wpisania, bo jest w rozporządzeniu Ministra i 

mają takie prawo, więc gdybyśmy tego nie zawarli, a byłby taki przypadek, to nie moglibyśmy 

zwrócić, więc wpisujemy wszystko, natomiast zwracamy obecnie za samochody osobowe.   

Dalszej dyskusji w tym temacie ze strony państwa radnych nie było, zatem pani 

przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie jawne. W głosowaniu 

imiennym udział wzięło 12 radnych, za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Na podstawie wyniku głosowania pani 

przewodnicząca stwierdziła, że Rada Gminy Korycin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie 

określenia stawki za 1kilometr przebiegu pojazdu obowiązującej przy zwrocie kosztów dowozu 

niepełnosprawnych dzieci do placówek oświatowych. 

 

UCHWAŁA NR XXXVI/287/2023 RADY GMINY KORYCIN 

z dnia 25 lipca 2023 r. 

w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu obowiązującej przy 

zwrocie kosztów dowozu niepełnosprawnych dzieci do placówek oświatowych  

 

wraz z wykazem z głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu z obrad sesyjnych.  

 

 

 

Ad.11/  W powyższym punkcie uchwalonego porządku obrad pani przewodnicząca 

poinformowała, że Rada Gminy podejmie uchwałę w sprawie przystąpienia do zmiany Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Korycin.  

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem państwo radni otrzymali. 

 Podstawą do podjęcia uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Korycin jest art. 

18 ust. 2 pkt 5 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (t.j. Dz.U. z 2023 r. poz. 

40 ze zm.) oraz art. 9 ust. 1, w związku z art. 27 ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu 

i zagospodarowaniu przestrzennym (t.j. Dz.U. z 2023 r. poz. 977). 

Potrzeba sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Korycin na obszarach określonych w przedmiotowej uchwale wynika z 

wniosków złożonych przez mieszkańców gminy, osób zamierzających prowadzić działalność 

gospodarczą, bądź też poszerzyć już prowadzoną, jak również z konieczności dbania o 

zharmonizowany rozwój gminy poprzez umożliwienie rozbudowy, ustalenia zasad i sposobu 

ochrony poszczególnych obszarów poprzez stworzenie harmonijnego układu urbanistycznego, 

co jest zgodne z polityką przestrzenną gminy. 

 Radna Emilia Lengiewicz – czy można pokrótce każdą mapkę opowiedzieć, bo nie do 

końca jest legenda i ja akurat w tej dziedzinie się nie znam, a chciałabym cokolwiek usłyszeć, 

czy zmiany, które są wprowadzone na tych różnych obszarach dotyczą tego samego, czy są 

różne? 

 Wójt Gminy – szanowni państwo jest to uchwała intencyjna, ponieważ są potrzeby 

zmiany, szczególnie planu zagospodarowania przestrzennego samego Korycina jak i 

niektórych obszarów Gminy Korycin. Ażeby tego dokonać, muszą one być zgodne z tym, co 

pokazuje Studium. Na razie wskazujemy tylko obszary, w których takiej zmiany chcemy 

dokonać, bez żadnych szczegółów i bez żadnych opisów, czego one dotyczą. Wskazujemy 

tylko te miejsca w Korycinie i w gminie, gdzie są takie potrzeby. Natomiast w przypadku już 

konkretnych zmian dotyczących działek czy szerszych terenów uściślimy to, teraz nie ma 
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żadnego konkretnego opisu, co tam ewentualnie może być. Był szereg wniosków od 

mieszkańców czy przedsiębiorców, ale również mamy swoje, gminne tereny, które chcemy, 

żeby przynosiły korzyści i chcemy przeznaczyć je na taką czy inną działalność gospodarczą. 

 Radna Lengiewicz – niektóre mapki są do rozszyfrowania, ale tą pierwszą nie do końca 

rozumiem. Jest mało czytelna chyba, że to tylko ja mam z tym problem. Teraz dopiero 

zauważyłam, że tu jest napisane Rudka. 

 Wójt – otrzymaliście państwo informacje o tematyce dzisiejszej Sesji co najmniej 7 dni 

temu i był czas, ażeby wstąpić przy okazji do urzędu i zapytać, nawet dzisiaj wstąpić przed 

Sesją i zapoznać się ze szczegółami. Trudno, żebyśmy tłumaczyli każdy obrazek z osobna, 

ponieważ zajmuje to czas. Tak jak powiedziałem, nie jest to aż tak istotne w tym momencie, 

bo cóż pani może zmienić, jeżeli pozna dokładną lokalizację tej czy innej przestrzeni, którą 

wskazujemy do zmiany. Na razie są to tylko obszary, w których ewentualnie chcemy coś 

przeznaczyć na inną działalność gospodarczą.  

Inny problem polega na tym, że jest to tylko uchwała intencyjna, ponieważ w tym momencie 

parlament przegłosował nową ustawę o zagospodarowaniu przestrzennym, która zmieni za 

jakiś czas całkowicie zagospodarowanie przestrzenne całej Rzeczypospolitej. Uchwała 

intencyjna nie zobowiązuje nas nawet do tego, żebyśmy „ruszyli z kopyta” z pracami 

dotyczącymi zmian tego Studium. Poczekamy, zobaczymy co przyniesie czas i jaki będzie los 

tej bardzo kontrowersyjnej i niebezpiecznej dla całego kraju ustawy. 

 Radna Emilia Lengiewicz – rozumiem, aczkolwiek podchodząc do głosowania 

wolałabym wiedzieć, nad czym głosuję. Wcześniej się nie zgłaszałam, bo przeważnie pokrótce 

było omawiane, czego dana mapa dotyczy, albo w którym znajduje się miejscu. Prosiłabym o 

takie wyjaśnienia, żeby mniej więcej obrazowo wiedzieć, o których obszarach jest mowa.  

 Wójt – jeszcze raz powiem szkoda, że pani radna nie wstąpiła wcześniej, nawet przed 

samą Sesją, żeby zapytać o to merytorycznego pracownika, żeby pokazał mapę, na której co 

jest planowane w bardziej szczegółowy sposób.  

 Sekretarz Gminy – jeszcze może dodam w kwestii uzupełnienia, wnioski o zmiany 

złożyli właściciele tych działek, to oni przyszli do urzędu gminy, są to działki prywatne i 

właściciel ma wizję innego ich użytkowania np. z przeznaczeniem pod działalność 

gospodarczą. 

 Wójt – tak jak powiedziałem wcześniej, są to obszary szerzej nawet często zaznaczone, 

niż były wnioskowane ze strony właścicieli prywatnych czy firm. Ponadto stwarzamy też sobie 

możliwości, ażeby w różnych miejscach i obszarach coś szczegółowo zmienić, jeżeli 

oczywiście do tego dojdzie. Nie uważam, żeby ta wiedza była pani potrzebna, a jeśli tak, trzeba 

się było z nią zapoznać przed Sesją a nie w tej chwili oczekiwać niepotrzebnych wyjaśnień. 

Jeżeli pani jest przeciwna, to nic nie stoi na przeszkodzie, ażeby zagłosować przeciw. Taka jest 

procedura obrad Sesji Rady Gminy.  

 Radna Lengiewicz – ja nie jestem przeciwna, nic takiego nie powiedziałam, ja tylko 

chciałam prosić o wyjaśnienia. Zwykle ta pani była obecna, więc tylko temu.  

Dalszej dyskusji w tym temacie ze strony państwa radnych nie było, zatem pani 

przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie jawne. W głosowaniu 

imiennym udział wzięło 12 radnych, za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, 1 radny 

wstrzymał się od głosu. Na podstawie wyniku głosowania pani przewodnicząca stwierdziła, że 

Rada Gminy Korycin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia do zmiany 

Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Korycin. 

 

UCHWAŁA NR XXXVI/288/2023 RADY GMINY KORYCIN 

z dnia 25 lipca 2023 r. 

w sprawie przystąpienia do zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Korycin 
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wraz z wykazem z głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu z obrad sesyjnych.  

 

 

 

Ad.12/  W powyższym punkcie uchwalonego porządku obrad pani przewodnicząca 

poinformowała, że Rada Gminy podejmie uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

Strategii Rozwoju Gminy Korycin na lata 2024 – 2034. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem państwo radni otrzymali. 

 Sekretarz Gminy – chciałam tylko dodać, że na poprzedniej Sesji podejmowaliśmy tą 

uchwałę, teraz jednak zrobiliśmy jeszcze jeden załącznik – szczegółowy harmonogram czyli 

terminy, do kiedy planujemy to wszystko wykonać, bo dostaliśmy informację z Urzędu 

Wojewódzkiego, że taki załącznik powinien być i pierwszy załącznik jest taki sam, jak ten, 

który podejmowali już państwo poprzednio, a teraz dodajemy harmonogram.  

Dyskusji w tym temacie ze strony państwa radnych nie było, zatem pani 

przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie jawne. W głosowaniu 

imiennym udział wzięło 12 radnych, za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Na podstawie wyniku głosowania pani 

przewodnicząca stwierdziła, że Rada Gminy Korycin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Gminy Korycin na lata 2024 – 2034. 

 

UCHWAŁA NR XXXVI/289/2023 RADY GMINY KORYCIN 

z dnia 25 lipca 2023 r. 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Gminy Korycin na lata 

2024 – 2034 

 

wraz z wykazem z głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu z obrad sesyjnych.  

 

Przewodnicząca obrad ogłosiła 10 minut przerwy. 

Wznowiono obrady. 

 

 

 

Ad.13/  W powyższym punkcie uchwalonego porządku obrad pani przewodnicząca 

poinformowała, że Rada Gminy podejmie uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Sokólskiemu na dofinansowanie kosztów związanych z funkcjonowaniem 

przewozów o charakterze użyteczności publicznej na terenie Powiatu Sokólskiego, na linii 

komunikacyjnej Sokółka – Korycin, przez Bogusze, Janów. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem państwo radni otrzymali.  

 Pismem z dnia 18 maja 2023 roku Starosta Sokólski zwrócił się z prośbą o ujęcie w 

budżecie środków finansowych na pokrycie kosztów związanych z utrzymaniem przewozów o 

charakterze użyteczności publicznej na terenie Powiatu Sokólskiego, na linii komunikacyjnej 

Sokółka – Korycin przez Bogusze, Janów w kwocie 4 443,12 zł. 

Kwota ta została wyliczona na podstawie planowanego rozkładu jazdy na 2023 rok. Wydatek 

powyższy wynika z przepisów ustawy o Funduszu rozwoju przewozów autobusowych 

użyteczności publicznej, w której warunkiem uzyskania dopłaty z w/w Funduszu jest 

sfinansowanie ze środków własnych organizatora części ceny usługi w wysokości nie mniejszej 

niż 10%. 

W interesie mieszkańców Gminy Korycin leży utrzymanie przewozów o charakterze 

użyteczności publicznej na terenie Powiatu Sokólskiego, na linii komunikacyjnej Sokółka – 



14 
 

Korycin, przez Bogusze, Janów, zatem Gmina Korycin zobowiązuje się do udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Sokólskiemu. Przepis art. 10 ust. 2 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o 

samorządzie gminnym (t.j. Dz.U. z 2023 r. poz. 40 ze zm.) pozwala na udzielenie pomocy 

finansowej innym jednostkom samorządu terytorialnego.  

 Radny Stanisław Szubzda – nie wiem, czy te cztery tysiące są uzasadnione? 

Wójt Gminy – rozumiem, że panu radnemu chodzi o to, że te autobusy wiozą powietrze lub 

jedną czy dwie osoby. Wszyscy chyba zauważyliśmy, że jest to temat dosyć kontrowersyjny, 

ale jeżeli państwo chcecie znać moją opinię to uważam, że powinniśmy dofinansować, gdyż 

jest to niewielka kwota, jeśli chodzi o nasz wkład do linii, która kursuje z rana i po południu, 

ale jeżeli Wasze zdanie jest inne …. 

 Radna Lengiewicz – to jest raptem 370 zł miesięcznie i nie uważam, że to jest duża 

kwota.  

 Radna Iwona Chwiećko – z tego autobusu korzystają dzieci dojeżdżające do szkoły do 

Janowa i wydaje mi się, że nie możemy pozbawić ludzi takiej możliwości, ale każdy 

indywidualnie do tego podchodzi i odda swój głos według swego uznania.  

Dalszej dyskusji w tym temacie ze strony państwa radnych nie było, zatem pani 

przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie jawne. W głosowaniu 

imiennym udział wzięło 12 radnych, za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Na podstawie wyniku głosowania pani 

przewodnicząca stwierdziła, że Rada Gminy Korycin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Sokólskiemu na dofinansowanie kosztów 

związanych z funkcjonowaniem przewozów o charakterze użyteczności publicznej na terenie 

Powiatu Sokólskiego, na linii komunikacyjnej Sokółka – Korycin, przez Bogusze, Janów. 

 

UCHWAŁA NR XXXVI/290/2023 RADY GMINY KORYCIN 

z dnia 25 lipca 2023 r. 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Sokólskiemu na dofinansowanie 

kosztów związanych z funkcjonowaniem przewozów o charakterze użyteczności 

publicznej na terenie Powiatu Sokólskiego, na linii komunikacyjnej Sokółka – Korycin, 

przez Bogusze, Janów  

 

wraz z wykazem z głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu z obrad sesyjnych.  

 

 

 

Ad.14/  W powyższym punkcie uchwalonego porządku obrad pani przewodnicząca 

poinformowała, że Rada Gminy podejmie uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Korycin na 2023 rok. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem państwo radni otrzymali.  

 Skarbnik Gminy – zmiany w treści normatywnej uchwały polegają na: 

1) uaktualnieniu kwot dochodów i wydatków, zapewniając zgodność z załącznikami do 

uchwały, 

2) ustaleniu nowej treści § 4 uchwały ustalającej nowe brzmienie załącznika dotyczącego 

limitów wydatków budżetu na zadania inwestycyjne w 2023 roku, 

3) ustaleniu nowej treści § 6 uchwały określającego wysokość przychodów i rozchodów 

budżetu, 

4) ustaleniu nowej treści § 9 uchwały ustalającej nowe brzmienie załącznika dotyczącego 

planowanych kwot dotacji udzielanych z budżetu gminy w 2023 roku. 

 

Zmiany w załączniku nr 1 do uchwały polegają na: 
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1) w dziale 700 – Gospodarka mieszkaniowa dokonuje się zwiększenia planu dochodów o 

kwotę 45 000 zł, stanowiącą wartość otrzymanego odszkodowania za zniszczone w wyniku 

pożaru pomieszczenia łazienek w budynku UG, 

2) w dziale 758 – Różne rozliczenia dokonuje się zwiększenia dochodów o kwotę 1 677,00 zł, 

stanowiącą zwrot wydatków poniesionych w 2022 roku z tytułu wykonywania zadań zleconych 

gminie (usługi świadczone na rzecz mieszkańców przez urząd stanu cywilnego oraz czynności 

związane z ewidencją ludności), 

3) w dziale 801 – Oświata i wychowanie dokonuje się zwiększenia planu dochodów o kwotę 

19 200 zł, co związane jest z: 

 a) planowanymi do osiągnięcia wpływami od rodziców tytułem wypłaty wkładu 

własnego uczniów do organizowanych przez szkołę wycieczek (kwota 12 600 zł), 

 b) planowanymi do osiągnięcia wpływami z tytułu otrzymanego wsparcia od Podlaskiej 

Regionalnej Organizacji Turystycznej przeznaczonej na organizację wycieczki szkolnej w 

ramach projektu „Poznaj Podlaskie”, kwota 6 000 zł.  

 

Zmiany w załączniku nr 2 do uchwały polegają na: 

1) w dziale 600 – Transport i łączność dokonuje się zwiększenia planu wydatków o ogólną 

kwotę 59 443,12 zł, powyższe dotyczy: 

 a) przeznaczenia 55 000 zł na modernizację rolniczej drogi dojazdowej w obrębie wsi 

Przesławka w związku z rozstrzygnięciami przetargowymi w tym zakresie, 

 b) przeznaczenia kwoty 4 443,12 zł tytułem planowanej do udzielenia z budżetu gminy 

dotacji celowej na wniosek Starostwa Powiatowego w Sokółce z przeznaczeniem na 

dofinansowanie przewozów na terenie Gminy Korycin na linii komunikacyjnej Sokółka – 

Korycin, przez Bogusze, Janów  

W dziale tym dokonuje się także zmniejszenia planu wydatków o kwotę 30 000 zł – dotyczy to 

zmniejszenia wydatków na zakup usług pozostałych, 

2) w dziale 750 – Administracja publiczna dokonuje się:  

 a) zmniejszenia planu wydatków o kwotę 15 000 zł pierwotnie przeznaczoną na zakup 

usług remontowych, 

 b) zmniejszenia planu wydatków o kwotę 1 677 zł w związku z otrzymaną refundacją 

stanowiącą zwrot wydatków poniesionych w 2022 roku z tytułu wykonywania zadań zleconych 

gminie (usługi świadczone na rzecz mieszkańców przez urząd stanu cywilnego oraz czynności 

związane z ewidencją ludności), 

3) w dziale 801 – Oświata i wychowanie dokonuje się zwiększenia planu wydatków o kwotę 

19 200 zł; powyższa kwota zostanie wydatkowana na organizacje wycieczek szkolnych, 

4) w dziale 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska dokonuje się zwiększenia planu 

wydatków o kwotę 14 056,88 zł, związane jest to z planowanymi wydatkami budżetu 

związanymi z remontem łazienek w budynku urzędu gminy w związku z pożarem, który 

wystąpił w dniu 12 maja 2023 roku, 

5) w dziale 921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego dokonuje się zwiększenia planu 

wydatków o kwotę 16 500 zł w związku ze zgłoszonymi potrzebami w tym zakresie 

dotyczącymi: 

 a) dodatkowych prac związanych z zabezpieczeniem przeciwpożarowym na terenie 

obiektu w kwocie 15 000 zł, 

 b) dodatkowych wydatków związanych z wyposażeniem socjalnym obiektu 

(umywalka, armatura itp.) w kwocie 1 500 zł. 

 

Zmiany w załączniku Nr 3 do uchwały dotyczą: 

1) zmiany limitu i przeznaczenia dodatkowej kwoty w wysokości 55 000 zł na modernizację 

rolniczej drogi dojazdowej w obrębie wsi Przesławka, 
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2) zwiększenia limitu wydatków na inwestycję o nazwie „Zwiększenie atrakcyjności regionu 

poprzez rozbudowę Parku Kulturowego Korycin – Milewszczyzna” o kwotę 16 500 zł; łączny 

limit po zmianach wynosić będzie 5 061 100,00 zł. 

 

Zmiany w załączniku Nr 5 do uchwały dotyczą dodania do wykazu dotacji planowanej 

do udzielenia dotacji dla Starostwa Powiatowego w Sokółce z przeznaczeniem na 

dofinansowanie przewozów na terenie Gminy Korycin, na linii komunikacyjnej Korycin – 

Sokółka przez Bogusze, Janów w kwocie 4 443,12 zł.  

 

Budżet po zmianach wynosi: 

1) dochody w wysokości 23 052 700,33 zł, z tego: 

 a) bieżące w wysokości 15 068 953,32 zł, 

 b) majątkowe w wysokości 7 983 747,01 zł, 

2) wydatki w wysokości 28 718 868,01 zł, z tego: 

 a) bieżące w wysokości 17 648 808,94 zł, 

 b) majątkowe w wysokości 11 070 059,07 zł.  

 

Radna Emilia Lengiewicz – ja mam pytanie w dziale 801, czy wiadomo, ile będzie 

wynosił wkład na osobę w przypadku uczniów, którzy będą chcieli skorzystać z tych 

wycieczek? Podana kwota na podstawie czego została wyliczona? 

Sekretarz Gminy – my z panem dyrektorem złożyliśmy ten wniosek, bo teraz to ja 

odpowiadam za oświatę i to są szacunkowe koszty. Wycieczka będzie na jesień tego roku i 

koszt będzie wiadomy w zależności od tego, ilu uczniów się zgłosi, bo koszt transportu, 

opiekunów, pilota, więc nie – na tą chwilę nie wiemy dokładnie ile, z tym że wstępne rezerwacje 

są dokonane i wycieczka odbędzie się na jesień tego roku.  

Radna Lengiewicz – jeszcze mam pytanie do działu 921 – 30 marca, przy zmianach 

budżetowych, też w dziale 921 – Kultura i Ochrona Dziedzictwa Narodowego o 44 000 zł było 

zwiększenie planu, chodziło o dodatkowe prace, położenie światłowodu oraz zabezpieczenie 

przeciwpożarowe nie ujęte w pierwotnym projekcie. Czy te 15 000 zł, które w tej chwili jest, z 

czego ono wynik, bo już raz na te działania była przeznaczona pewna kwota. 

Wójt Gminy – wynika z ostatecznych wyliczeń specjalistów, którzy się tym zajmują. 

Doszliśmy wspólnie do wniosku, że budujemy obiekt za miliony i dodatkowe doposażenie, 

które gwarantuje bezpieczeństwo i daje większą pewność, co do sygnalizowania ewentualnych 

przypadków zagrożenia, jest w tym momencie zasadne. Nie wynika to z jakiś nie wiadomo 

jakich działań, ale przy tego typu pracach wciąż wynikają jakieś nowe konsekwencje, tak też 

jest w domu czy zagrodzie i uważamy, iż zasadne jest, aby uzupełnić zabezpieczenie 

przeciwpożarowe o kolejne urządzenia.   

Dalszej dyskusji w tym temacie ze strony państwa radnych nie było, zatem pani 

przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie jawne. W głosowaniu 

imiennym udział wzięło 12 radnych, za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, 1 radny 

wstrzymał się od głosu. Na podstawie wyniku głosowania pani przewodnicząca stwierdziła, że 

Rada Gminy Korycin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Korycin na 2023 rok. 

 

UCHWAŁA NR XXXVI/291/2023 RADY GMINY KORYCIN 

z dnia 25 lipca 2023 r. 

w sprawie zmian w budżecie Gminy Korycin na 2023 rok  

 

wraz z wykazem z głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu z obrad sesyjnych.  
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Ad.15/  W powyższym punkcie uchwalonego porządku obrad pani przewodnicząca 

poinformowała, że Rada Gminy podejmie uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Korycin na lata 2023 – 2033. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem państwo radni otrzymali.  

 Skarbnik Gminy powiedział, że zmiany do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Korycin polegają na: 

1) zmianie załącznika Nr 1, w którym w wierszu dotyczącym roku 2023 dokonano aktualizacji 

zapewniając zgodność danych, w związku z dokonanymi zmianami w budżecie na podstawie 

uchwały Rady Gminy Korycin oraz zarządzeń Wójta Gminy Korycin, 

2) zmianie załącznika nr 2 do uchwały pt. „Wykaz przedsięwzięć”, w którym w pozycji 1.3.2.4. 

uaktualnieniu poddano czasookres realizacji zadania; po aktualizacji czasookres wynosi 2021 

– 2024.  

Dyskusji w tym temacie ze strony państwa radnych nie było, zatem pani 

przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie jawne. W głosowaniu 

imiennym udział wzięło 12 radnych, za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, 1 radny 

wstrzymał się od głosu. Na podstawie wyniku głosowania pani przewodnicząca stwierdziła, że 

Rada Gminy Korycin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Korycin na lata 2023 – 2033. 

 

UCHWAŁA NR XXXVI/292/2023 RADY GMINY KORYCIN 

z dnia 25 lipca 2023 r. 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Korycin na lata 2023 - 2033  

 

wraz z wykazem z głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu z obrad sesyjnych.  

 

 

 

Ad.16/  W powyższym punkcie uchwalonego porządku obrad głos zabrała pani Wiktoria 

Pruszyńska – Sekretarz Gminy i przedstawiła odpowiedzi na pisemne wnioski zgłoszone przez 

radnych gminy na poprzedniej Sesji Rady. 

 Wójt Gminy – uzupełnię wypowiedź w sprawie wniosku pana Antoniego Mroza – są 

różne opinie dotyczące tych wyświetlaczy pseudoradarów i chyba są słuszne, iż ich skuteczność 

nie działa i bardzo szybko kierowcy orientują się, iż jest to atrapa, dlatego jest inna sugestia, 

ażeby zamontować tam progi, ale nie takie zajmujące całą powierzchnię jezdni, ale takie, które 

są obok siebie i dają możliwość przejazdu dla pojazdów rolniczych i pewnie będziemy szli w 

tą stronę. Teraz zlecamy przegląd dróg gminnych i w ramach tego przeglądu specjalista, który 

się tym zajmie, przyjrzy się tym tematom uwzględniając lokalne potrzeby, co będzie podstawą 

do późniejszego oznakowania dróg. Jeżeli wszystko pójdzie dobrze, to zamontujemy progi, bo 

kierowcy często jeżdżący daną drogą wiedzą, że to jest tylko straszak.  

 Wójt stwierdził także, że Sekretarz jest w błędzie odpowiadając na wniosek radnego 

Andrysewicza w sprawie niemożności zamontowania progów zwalniających w miejscowości 

Olszynka i myślimy o tych progach i żeby je zamontować obu miejscowościach. Myślę, że pani 

Małgorzata miała na myśli drogę w Mielnikach, którą obecnie budujemy.  

 

 

 

Ad.17/  W powyższym punkcie uchwalonego porządku obrad głos zabrała pani 

przewodnicząca i poprosiła państwa radnych o zgłaszanie interpelacji i zapytań o charakterze 

zasadniczym, dotyczących spraw gminnej wspólnoty.  
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Poinformowała jednocześnie, że w okresie międzysesyjnym na jej ręce nie wpłynęły 

interpelacje i zapytania państwa radnych w formie pisemnej. 

 Radna Emilia Lengiewicz – mam pytanie od mieszkańców czy rolnicy podczas żniw 

będą mogli skorzystać z wagi w PSZOK-u?  

 Wójt Gminy – jeżeli będzie taka potrzeba i wcześniejsze zgłoszenie, to tak, nie widzę 

przeszkód.  

 Radna Lengiewicz – chciałam przy okazji podziękować za informacje, które zostały 

umieszczone na stronie Korycina dotyczące wysokości funduszu sołeckiego. Mam też prośbę, 

żeby taka informacja została zamieszczona na Facebooku Korycina, żeby zdobyć większy 

zasięg. 

Mieszkańcy też ponownie zadają mi pytania dotyczące wyznaczenia przejść dla pieszych w 

Korycinie, czy coś w tym temacie się ruszyło? Brak jest przejścia dla pieszych do ośrodka 

zdrowia, również na ulicy Grodzieńskiej na skrzyżowaniu nie ma przejścia dla pieszych. 

 Wójt – powtórzę, że zlecamy teraz przegląd dróg gminnych i ramach tego przeglądu 

m.in. takie potrzeby będą wskazane. Natomiast przypomnę, że mieliśmy spotkanie z 

mieszkańcami Korycina – ja ze swoimi współpracownikami i przyszło 6 mieszkańców. Było 

nas więcej jako pracowników samorządowych, niż zainteresowanych dyskusją o problemach 

mieszkańców tej miejscowości – a szkoda. Natomiast mam różne spotkania w różnych 

miejscach gminy i faktycznie są różne tematy i problemy i wnioski, które tu wspólnie staramy 

się załatwiać. Jeżeli chodzi o tą miejscowość, wszelkie inicjatywy, które dotyczą ważnych 

rzeczy, wychodzą od samorządu. 

 Radna Lengiewicz – kwestia parkowania wokół urzędu – czy istnieje taka możliwość, 

żeby osoby pracujące w urzędzie korzystały z parkingu, który jest naprzeciwko? Petenci 

przyjeżdżają dosłownie na chwilę, załatwiają sprawy, odjeżdżają. Ostatnio znowu mieliśmy 

problem z dojazdem do remizy strażackiej, co wiąże się z niebezpieczeństwem. Miały być 

wyznaczone jakiś czas temu linie, dalej tego nie ma i parkowanie jest różne.  

Kolejna rzecz do przemyślenia – na placu zabaw w Rynku następują coraz większe uszczerbki, 

żeby tam nie doszło do jakiegoś nieszczęśliwego wypadku. Albo to zabezpieczyć albo usunąć 

te urządzenia, które są już nie do użytku.  

 Wójt Gminy – jeżeli chodzi o parkowanie to nad tym możemy podyskutować, nie widzę 

przeszkód, może faktycznie należałoby udostępnić tą przestrzeń przed urzędem interesantom. 

Jeżeli chodzi o plac zabaw to ja i moi współpracownicy widzimy potrzebę remontu, natomiast 

nie jesteśmy w stanie zrobić tego od razu, gdyż mamy ogrom zadań do zrealizowania, a załogę 

bardzo nieliczną i wszystko wymaga określonego czasu i środków, które na to trzeba 

przeznaczyć. Zdaję sobie sprawę z tego, że plac zabaw w Rynku wymaga dosyć pilnej 

renowacji. Teraz bardziej pracujemy nad kwestiami dotyczącymi adaptacji pomieszczeń szkoły 

do przyjęcia w najbliższym czasie oddziałów zerówek czy też innych kwestii, które wymagają 

bardzo pilnych reakcji.  

 Radny Stanisław Szubzda – wraca sprawa wody, mieszkańcy zgłaszają, że powiem 

wprost – śmierdzi. Przez chwilę było bliżej normy, teraz znowu jest źle.  

 Radna Lengiewicz – była też sugestia a pro po stanu wody, czy mogłaby to sprawdzić 

niezależna firma, zdatność wody do picia.  

 Wójt Gminy – każdy dostawca jest zobligowany do badania stanu wody i musi dbać o 

bezpieczeństwo. Jeżeli chodzi o możliwość spożycia, to jest ona bezdyskusyjna, ale mieliśmy 

ogromne problemy tych wsi wcześniej z wyglądem wody ze względu na podłączenie pięciu 

kurników do sieci i nie wiadomo dlaczego, ale były przesiąki do wodociągów. Po odłączeniu 

tych odwiertów od linii wszystko się unormowało. Jeżeli są takie sytuacje, to znowu zgłosimy 

ten fakt do Wodociągów Podlaskich, celem wyjaśnienia tej sytuacji. 

 Radny Szubzda – czyli teraz kurniki już nie pobierają wody z sieci? Sąsiadka mówiła o 

złym jej stanie.  
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 Wójt – odłączenie kurników spowodowało natychmiastowa poprawę jakości wody, a 

do tego wykonano płukanie całej sieci, natomiast my zostaliśmy z zardzewiałymi urządzeniami 

sanitarnymi. 

 Radny Stanisław Szubzda – czyli to może być jakaś pozostałość, bo ta osoba niedużo 

zużywa tej wody . 

 Wójt – tak, jeśli używa niewiele, to jeszcze jakaś pozostałość tej zepsutej wody w 

wodociągu może być. Natomiast płukania Wodociągów były skuteczne i woda wróciła do 

stanu, w jakim była wcześniej.  

 Radny Kazimierz Urban – na drodze gminnej w kierunku Sitkowa jest zrobiony most i 

po obu stronach zarósł on drzewami, samosiewy. Gałęzie wystają aż na drogę, żeby te drzewa 

usunąć.  

 Radny Antoni Pakuła – chodzi ponownie o jakąś interwencję, żeby poprawić warunki 

wjazdu na „ósemkę”. Chodzi o lewoskręt, bo jest coraz więcej kolizji – kilka dziennie, siedem 

osób z Kumiały zginęło, to jest rekord, może w województwie nie ma więcej takich 

miejscowości. Szkoda, żeby ktoś jeszcze zginął. Chodzi też jeszcze o chodniki i o ścieżkę 

rowerową do Korycina – to wszystko jest niby ujęte do planu, ale nie wiadomo kiedy będzie 

robione ze względów finansowych i dopóki będzie obwodnica Kumiały i Korycina, to żeby coś 

zrobić, żeby nie dochodziło do śmiertelnych wypadków. Prośba od mieszkańców Kumiały.  

Druga ważna prośba nie tylko od Kumiały ale i mieszkańców Korycina, żeby zrobić coś z 

pomnikiem Ojca Świętego Jana Pawła II. Wiem, że dzięki Wójtowi i samorządowi on powstał, 

jest już w tragicznym stanie, na literach wyrósł duży grzyb, sam nie dam rady go usunąć, 

potrzeba drabinka. Trzeba go konserwować i na przyszłość zastanowić się, żeby tam coś 

nowego powstało.  

 Wójt Gminy – jeśli chodzi o lewoskręt i bezpieczniejsze rozwiązania dotyczące 

skrzyżowania w Kumiale to sam pan wie, że po spotkaniu, na którym był Wicedyrektor 

GDDKiA, zostało to ujęte do planu. To co wcześniej powiedziałem, wystąpię z petycją 

dotyczącą przebudowy nie tylko tego skrzyżowania, ale kilku innych. Na następnych 

spotkaniach z mieszkańcami już będziemy zbierać podpisy pod tą petycją i to jest jedyny 

możliwy kolejny krok i kolejne oczekiwanie i zostanie ono skierowane bezpośrednio do 

Ministra Infrastruktury, ażebyśmy mogli bardziej efektywnie oczekiwać bezpieczeństwa na tej 

drodze, gdyż nie tylko dotyczy to Kumiały, ale też Popiołówki, Stoku, Szaciłówki i innych.  To 

jest bardzo konkretne przedsięwzięcie, które w najbliższym czasie zrealizujemy.  

Pomnik Papieża – to, co pan powiedział, to nie była inicjatywa mieszkańców, to była nasza, 

samorządowa inicjatywa. Pomnik drewniany, niekosztowny z wykorzystaniem pnia, tak samo 

napis. Tak jak musieliśmy usunąć drewniany pomnik Króla Zygmunta, tak samo swój czas 

będzie miał pomnik Jana Pawła II. Jest to i był wyraz naszego uznania tej wspaniałej postaci. 

Jeżeli jest taka inicjatywa, to może mieszkańcy spróbowali zebrać określoną kwotę, my 

pomożemy wykonać projekt i znaleźć wykonawcę, ale mówimy tu o dużych pieniądzach, żeby 

on nie był drewniany, a naprawdę trwały. Przedyskutujmy to, ponieważ nie jest rolą samorządu 

stawianie pomników, dlatego postawiliśmy takie, na jakie było i jest nas stać, w formule 

drewnianej, pasującej do wsi. Zdawaliśmy sobie jednak sprawę, że trwałość tego typu 

pomników i wspomnień nie jest długa. Łatwo oczekiwać, ale trudniej coś zrobić w tej materii. 

Ja także widzę, że potrzeba pewnych działań konserwatorskich, żeby żywotność tego 

unikalnego miejsca dla nas przedłużyć, ale nie jesteśmy w stanie zrobić tego od razu, ale ja to 

widzę i moi współpracownicy również widzą. Robimy wszystko po kolei w zależności od 

potrzeb i naszych możliwości.  

 Radny Antoni Mróz – mam pytanie, ale chyba bardziej do Starosty, chodzi o drogę od 

ósemki do Zdroi, czy możliwa jest jej przebudowa kiedykolwiek, czy ujęta jest w jakimś planie? 
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 Wójt Gminy – po ostatniej rozmowie z panem Starostą, w której uczestniczyły też inne 

osoby ze Starostwa, obiecał pan Starosta, że zgłosi tą drogę do tzw. Nowego Ładu, który już 

jest ogłoszony. Oczekujemy, jako mieszkańcy Gminy Korycin, że słowa dotrzyma.  

 Radny Mróz – a może zebrać podpisy, złożyć jakąś petycję, może to pomoże? 

Wójt Gminy -  myślę, że nic nie stoi na przeszkodzie, nawet wysłanie delegacji Gminy Korycin 

z taką petycją do pana Starosty mogłoby wspomóc argumenty, a w gminach przygranicznych 

wzrasta stale ilość remontowanych dróg. Nie tylko moim, kolegi czy wielu mieszkańców 

zdaniem jest to droga bardzo istotna dla rozwoju gospodarczego nie tylko Gminy Korycin, ale 

również dwóch sąsiednich powiatów, bo to jest droga łącząca trzy powiaty: moniecki, sokólski 

i białostocki. Bardzo dobry pomysł, możemy wspólnie się do tego przyłożyć i jeśli się 

wybierzecie do pana Starosty z petycją i konkretną potrzebą , to z pewnością głos społeczności 

Gminy Korycin będzie bardziej widoczny i może bardziej konkretny. Ja mogę tylko przekazać 

to, iż pan Starosta obiecał mi, że złoży wniosek na przebudowę tej drogi do Nowego Ładu, ale 

termin składania wniosków już trwa i jeżeli takowa petycja miałaby być przez delegację Gminy 

Korycin złożona, to trzeba by się z tym bardzo śpieszyć.  

 Radny Mróz – rozmawiałem z mieszkańcami Zdroi i powiedzieli, że bardzo chętnie się 

podpiszą pod tym. 

 Wójt – ale niech pójdą do Starosty Białostockiego. 

Radny Grzegorz Sieńko – ja na XXXIV Sesji zadałem takie pytanie: co my mamy robić z 

niewywożonymi naszymi śmieciami? U mnie pięć razy, u innych mieszkańców też nie są 

odbierane śmieci. Mamy płacić, nie płacić czy rozwiązać umowy? Co ja mam z tym zrobić?  

 Sekretarz Gminy – a czy takie zdarzenie było zgłoszone? 

Radny Sieńko – tak, proszę odsłuchać Sesję. 

 Sekretarz – nie, czy było zgłoszone do osób zajmujących się gospodarką odpadami w 

Urzędzie Gminy? 

 Radny Sieńko – ja zgłaszałem na Sesji. 

Sekretarz Gminy – zgłoszenia powinien dokonać właściciel posesji bezpośrednio po dniu lub 

w dniu niewywiezienia odpadów, wówczas firma odbierająca zawraca i działa na prośbę 

właściciela nieruchomości. Nie ma wniosków zbiorowych w tej kwestii.  

 Radna Julita Wasilewska – a jak sprawa z chodnikami w Bombli? 

Radna Lengiewicz – są odnalezione, odkopane. 

 Radny Mróz – ale część chyba tylko. 

Radny Leszek Wróbel – tylko tyle było, nie odkopiesz czego nie ma. Na koniec lat 80-tych 

chodnik został wybudowany w czynie społecznym, a Powiat go teraz odkopał. 

 Radna Emilia Lengiewicz – ja mam pytanie odnośnie pomieszczenia przy straży 

pożarnej, czy zostało ono wynajęte czy nie, bo widziałam, że była taka możliwość.  

 Wójt Gminy – nie, chcemy to zrobić w ramach przetargu włącznie z wyremontowaniem 

pod własne potrzeby, w zależności od charakteru działalności.  

 Radna Lengiewicz – czy można na następną Sesję przygotować koszt, jaki został 

poniesiony z tytułu Dni Truskawki z wyszczególnieniem Bitwy Truskawkowej. 

 Sekretarz Gminy – to ja od razu pani odpowiem, koszt dotyczący Bitwy Truskawkowej 

wyniósł zero, gmina nie poniosła żadnych kosztów, gdyż znaleźliśmy sponsora z naszej gminy, 

który pokrył w 100% koszt tego owocu.  

 

 

 

Ad.18/  W powyższym puncie uchwalonego porządku obrad pani przewodnicząca 

poprosiła radnych, a także inne osoby obecne na sali obrad o zgłaszanie wolnych wniosków i 

informacji w sprawach różnych. 

 Nie zgłoszono wolnych wniosków i informacji. 
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Ad.19/  Wobec wyczerpania porządku dziennego XXXVI Sesji Rady Gminy Korycin 

pani przewodnicząca stwierdzeniem „Zamykam obrady sesyjne” zamknęła je, dziękując 

jednocześnie za sprawny i rzeczowy ich przebieg.  

 

 

  

 

 

Protokołowała:        Przewodniczący Rady 

Ewa Michnowicz             Iwona Chwiećko 

 

 

 

 

  

  

 

 

 

 

 

 

 

 

   

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 
 


